
   

 

 

Protokoll nr 6 styrelsemöte 2014-08-04 paragraf 65-77 

Närvarande (*= ej närvarande) 

Ove Johansson                                               Lennart Henriksson 
Stig Andersson                                               Rita Ewesson 
Erling Andersson                                           May-Britt Persson 
Elisabet Lantz                                                 Sten Tingemar suppleant                             
Björn Lindell, adjungerad § 69             Marianne Lantz suppleant*            
 

§ 65 Mötets öppnande 
         Ordförande Ove Johansson hälsar de närvarande välkomna 

           och förklarar mötet öppnat. 
 

§ 66 Godkännande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
        Dagordningen godkänns. 

 

§ 67 Val av protokolljusterare 
        Lennart Henriksson väljs till justerare av protokollet. 

 

§ 68 Föregående styrelseprotokoll 
        Föregående protokoll 2014-06-09 läggs till handlingarna. 

 

§ 69 Rapport och förslag från Fastighetskommittén   

Fastighetskommitténs sammankallande, Björn Lindell, rapporterar från 

kommitténs möte, den 14 juli, där kommittén föreslår en förändring i 

byggplanerna som innebär att endast serveringsdelen skall byggas ut 

och att en bottenplatta skall gjutas efter sommaren. Kommittén 

föreslår också ett byte av lysrören i den gamla delen av hallen. 
 

Styrelsen beslutar  

att en offert skall begäras på kostnaden för gjutning av bottenplattan, 

att lysrören i den äldre delen av hallen skall bytas ut vid lämpligt 

tillfälle samt  

att godkänna installation av evakueringsfläkt i den nya delen av hallen.    



 

§ 70 Inkomna och utgående skrivelser 

              Har inte inkommit några. 
 

§ 71 Rapporter från au 
      Finns inga rapporter från au. 

 

§ 72 Rapporter från. 
   a) Ekonomi. 
   Resultatet är fortfarande bra. 

   b) Medlemmar. 
   Totalt 617 st.: 492 st. fullbetalande. 114 st. 50 kr. 13 st. sommargäster. 

   c) Hallunderhåll. 
   Är inget nu under sommaren. 

   d) Banunderhåll. 
   Banorna bedöms att vara riktigt bra. 

   e) Serie. 
   Fortgår till den 19 september. 

   f)  Tävlingar. 
   Fungerar väl så där. Singeltävling den 2 augusti med 32 st. tävlande. 

   g) Lotteri. 
   Går riktigt bra. 

   h) Uthyrning. 
   Flyter på bra. 

   i) Sponsring. 
   Inget nytt. 

   J) Servering. 
   Går riktigt bra. 

   k) Hemsidan. 
   Ove Johansson är ensam om hemsidan och behöver hjälp. 

   i)  Övriga rapporter. 
   Inga rapporter. 
 

§ 73 Hösten och vintern verksamhet.   

   Styrelsen ger samrådsgruppen i uppdrag att ta in uppgifter om                              
respektive klubbs önskemål om speldagar i höstens och vinterns 
seriespel. Dessa uppgifter lämnas senast den 15 augusti.                                                                                                      



§ 74 Övriga frågor. 

   Styrelsen beslutar 
   att segrarna sommarens tre serier skall belönas med 1000 kr. samt 

att utse Stig Andersson som styrelsens representant i 
fastighetskommittén. 

 
§ 75 Aktivitetslista. 

 Allianstävling i mixdubbel den 12 oktober med Tullbron som arrangör. 

 
§ 76 Nästa möte. 
   Måndagen den 1 september kl 9.30 

 
§ 77 Avslutning. 
   Ordförande tackar de närvarande och förklarar mötet avslutad. 
 
 

Vid protokollet   Justeras: 
 
                        
       
Elisabet Lantz Ove Johansson Lennart Henriksson  
                          Ordförande     
       

    
 
 
    
     

                                                 
 
     


